[bookmark: _Toc1]英语作文范文初一翻译(10篇)
来源：网络  作者：清风徐来  更新时间：2025-07-18
英语作文范文初一翻译1Li Hua\'s parents worked on the farm, but now they found a job in the city. Li Hua had to go to school in the ...
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Li Hua\'s parents worked on the farm, but now they found a job in the city. Li Hua had to go to school in the city. He studies in Xinhua High School now. At school he had some trouble in studying at first. However, he was lucky enough. With the help of the teachers and the students, he made great progress with his studies. Now he loves his teachers and classmates. He also loves his new school. He has a good time in the city.
李华的父母在农场工作，但现在他们在城市找到了一份工作。李华不得不去学校在城市。他现在在新华中学读书。在学校，他在学习上遇到了一些麻烦。然而，他是幸运的。在老师和学生的帮助下，他在学业上取得了很大的进步。现在他爱他的老师和同学。他也爱他的新学校。他在城市里有一个很好的时间。
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When I was in primary school, my mother sent me to learn ballet, like other mothers, she hoped me to act like a princess, but I was not interested in dancing, so I quit the class. Later my mother tried to send me to learn singing, but I had no talent in it. When my mother’s friends were talking, they were so proud of their children, because they had the talent in dancing and singing. I felt a little loss, I must find my own talent and learn some skills. I found I was very interested in painting, now I have learned it for four years, my teacher speak highly of me.
在我上小学的时候，我妈妈送我去学习芭蕾舞，像其他母亲一样，她希望我像一个公主，但是我对跳舞不感兴趣，所以我后面旷课了。后来母亲试图送我去学习唱歌，但我没有天赋。我妈妈的朋友们在交谈时，他们为自己的孩子感到骄傲，因为他们在跳舞和唱歌上有天赋。我感到有点失落，我必须找到自己的天赋和学习一些技能。我发现我对绘画很感兴趣，现在我已经学了四年，我的老师也高度赞扬了我。
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Hello， everyone！ I don’t like sports， but I like eating very much. I eat a lot food every day. For breakfast， I like milk， eggs and bread a lot . For lunch， I like French fries， chicken， hamburgers and apples. For dinnerr， I like fruits， vegetables and rice.
嗨，大家好！我不喜欢运动，但我很喜欢吃。我每天吃很多食物。早餐，我非常喜欢牛奶，鸡蛋和面包。午餐，我喜欢薯条，鸡肉，汉堡包和苹果。对于晚餐，我喜欢水果，蔬菜和米饭。
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My dream is to become a English teacher, because I like English, and I trusted my English, I will teach my students a lot of English words, English sentence patterns, English grammar. A lot of knowledge about English.
If I became a English teacher, I will use English to tell jokes in class every day before to them, and will give them a lot about English games.
This is my dream.
我的梦想是成为一名英语老师,因为我喜欢英语,我相信我的英语,我将教我的学生很多的英语单词,英语句型,英语语法。很多关于英语的知识。
如果我成为了一名英语老师,我将每天在课堂上用英语讲笑话之前,会给他们很多关于英语的游戏。
这是我的梦想。
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In ten years I think I\'ll be a reporter. As a reporter I think I\'ll meet lots of interesting people. And I will also travel all over the world. I\'ll live in Beijing because I went to there last year and fell in love with it. And I will keep a pet bird because I like it very much. I will live in apartment with my parents.
This is my life in ten years I think I will be very happy in the future.
十年后我认为我会成为一名记者，life in future初中作文带翻译。作为一名记者我想我会遇到很多有趣的人。我将环游世界。我将住在北京因为我去年去了那里并爱上了它。我会养宠物鸟因为我非常喜欢它。我将和我的父母住在公寓。
这是我的生活十年后我认为在未来我会很高兴。
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I have a good weekend. On Saturday morning，I do my homework. After lunch， I go shopping with my mother. At about five o’clock， I go to play basketball with my friend. On Sunday， I watch a football game on TV. I often help my mother do housework. I watch TV with my parents in the evening. Then I go to bed at nine o’clock. I’m very happy on weekends.
我有一个美好的周末。星期六早上，我做我的作业。午饭后，我和我的母亲去购物。大约5点，我和我的朋友一起玩篮球。星期天，我在电视上观看足球比赛。我经常帮助妈妈做家务。晚上我和我的父母看电视。然后我在九点钟去睡觉。周末我很快乐。
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My English Teacher
Miss Wang is my English teacher. She looks very young. She\'s about thirty years old， and she wears glasses. She\'s funny . But she is strict with us. She wants us to study hard. Her lessons are interesting. We are very happy in her class and we all like her lessons. She is a good teacher， and we all like her.
我的英语老师
王老师是我的英语老师。她看起来很年轻。她大约三十岁，她戴眼镜。她很有趣。不过，她严格要求我们。她要我们努力学习，她的课很有意思。在她的课上，我们非常快乐，我们都喜欢她的课。她是一位好老师，我们都喜欢她。
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假设你是李枚，下面的照片是你的全家福，请你写一篇文章介绍你的家庭。
Hello,everyone!I\'m ! This is my family photo. This is my grandmother. She is 58. This is my father. He is a teacher. He works in a school .He uauslly go to the school by car .He is 36,and my mother is 36, too. Who’s that boy? Oh, he is my brother. He is 13 and I am 12. My brother and I are students.
大家好!我是李枚.看!这是我的全家福。这是我的祖母。她58岁。这是我的父亲。他是一名教师,他在学校里工作，他经常开车去学校。他36岁。我的母亲也是36岁。那个男孩是谁?哦，他是我哥哥。他13岁，我12岁。我的哥哥和我都是学生。4.写一篇文章介绍你的朋友JIM所拥有的体育器材和他喜欢的体育运动。
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Chinese people are now face to a serious problem--pollution. And this problem is a little bit different from others--the goverment can not solve it by themselves. We need everyone to protect our environment. But we also know that it is very hard to call everyone to join us to protect the environment. But it seems that they have found the way to let everybody know it. In a report, Anhui Daily called on residents to help protect the river against pollution. I am so glad about it. And i believe that somewhere the pollution must stop.
中国人现在面临着一个严重的问题，污染。这问题有点与众不同——政府不能解决这个问题。我们需要每个人来保护我们的环境。但是我们也知道很难叫每个人都加入我们保护环境。但似乎他们找到了方法来让大家知道。在一份报告中，安徽日报呼吁居民帮助保护河流免受污染。我很高兴。我相信在一些地方污染必须阻止。
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It was Sunday and I didn\'t have to go to school. I finished my homework the day before. So I decided to help mother do housework. I washed some clothes after I got up. Then I went shopping with a basket. I bought some meat, eggs and some vegetables in the market. After I came back, I started to cook dinner for the whole family. In the evening, I sat at the table and began to write down on my notebook what I had done during the day.
今天是星期天，我不必上学。我前一天完成了作业。所以我决定帮妈妈做家务。我起床后洗了一些衣服。然后我拿着篮子去购物。我在市场上买了一些肉、蛋和蔬菜。回来后，我开始为全家做饭。晚上，我坐在桌子旁，开始在笔记本上记下白天做的事。
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